
Protokoll för jaktledarmöte den 29/9-2018 

1. Ordförande hälsar alla välkomna. Samtliga lag representerade utom 

Degerträsk och Stavalund. 

2. Ordförande redogör för sin och styrelsens analys av septemberjakten 

som framgår nedan. 

Översiktlig analys av septemberjakten jaktåret 2018/19. 

Som grund för analysen ligger genomförd älgobs, redovisningar i samband 

med jaktledarmöten och jaktresultatet. 

 I sammanhanget kan nämnas att vi har för få älgobstimmar för att resultat 

kan anses som helt tillförlitligt men eftersom jaktledarmöterna visat på 

samma tendenser har även älgobsen fått bli en grund !  

Resultatet blev att 24 älgar fälldes under septemberjakten(10 tjurar, 4 

ko/kviga, 6 tjkv och 4 kokv) vilket är ca 66 % av avskjutningsmålet för 

2018/19. 

 

Lägesbeskrivningar för omgivande ÄSO och Destany. 

 

ÄSO 

 

Jörns ÄSO 

ÖKlintådalens ÄSO 

Destany ÄSO 

Reprod 

 

0,535 

0.485 

0,757 

Vikter Tj/Ko/Tjkv,Kokv 

 

177/164/60/55 kg 

165/162/64/58 kg 

180/131/64/56 kg 

Måluppf 

 

40% 

51%  

66% 

 

 

Slutsatser 

Ovanstående lägesbeskrivningar tyder på att omgivande ÄSO kan få 

betydande svårigheter att nå sina avskjutningsmål ! Liknande läge är det för 

flertalet ÄSO inom NÖ ÄFO ! 

Konstaterades att i förhållande till jaktåret 2017/18 är reproduktionen inom 

Destany och kalvvikterna något lägre. 

Destany bedöms emellertid klara sina mål om vi får en hyfsad höst ! 

 



 

Styrelsens rekommendationer för fortsatta jakten. 

Den fortsatta avskjutningen bör som tidigare inriktas mot unga djur och då 

främst mot kvigor och kalvar ! 

 

3. Samtliga lag redovisade sina resultat av septemberjakten vilket kan ses 

i viltdata. 66 % redan nu tyder på att det bör gå bra att nå 

måluppfyllelse. 

4. Till våren avser styrelsen att anordna en ”skogsdag” då vi med kunnigt 

skogsfolk ska få lära oss att känna igen älgbetesskador. 

5. Vi försöker ge ut ett ”rovdjurskort” för att underlätta för de som vill 

jaga predatorer inom hela Destany. Camilla Hansen utformar ett förslag 

som vi kan ta ställning på under novembermötet. 

6. Vi planerar en jaktledarutbildning till våren. Samtliga jaktledare ska 

inventera intresset inom sina lag och meddelar namn till Lars. 

7. Björnjakten berördes men ev beslut om björnjakt tas i samband med 

årsmötet. 

För styrelsen: P-G Nyström och Lars Lundmark 

 


